
 
  Protokoll - Styrelsesammanträde  
  med Tomelilla Golfklubb  
   måndagen den 20 januari 2025,  
   kl 18.00 i Klubblokalen  
  
  

 
 
Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 

Siv Jensen 
  Rasmus Norlander  

Henrik Göland 
Lisa Jönsson 
Therese Dykh  
Herman Andersson, adj fr juniorkommittén, kl 18.00-18.40 

  Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet  
 

 
Ej närvarande:  Albin Henriksson  

Ullamaija Johannesson  
Thomas Lindberg  

  Kristian Hägglund, representant för bolaget 
 
 
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.  
 
 
§ 2  Godkännande av dagordningen 
 
Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.  
 
 
§ 3  Sekreterare 
 
Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.  
 
 
§ 4  Val av personer att justera dagens protokoll  
 
Styrelsen beslutar välja Siv Jensen och Kenth Bergström att justera dagens protokoll.  
 
 
 
 



 
 
§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 
 
Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.  
 
 
§ 6  Ekonomi och bidrag  
 
Kassören informerar om utfall av ekonomin under 2024. Det kommer att bli ett 
underskott. Kassören återkommer med resultat- och balansräkning inför nästa 
styrelsemöte.  
 
Styrelsen diskuterar kring klubbens ekonomi inför framtiden.  
 
 
§ 7  Bolaget informerar  
 
Kristian har förhinder idag. Kenth informerar om att man håller på att lägga in ny 
matta i restaurangen och att det i samband med detta kommer att sättas upp ett 
klädställ utanför shopen. Anslagstavlan i övre ingången kommer att försvinna. 
Palissaden vid hål 4 nästan är klar.  
 
Styrelsen diskuterar kring anslagstavlan vid nedre ingången och eventuell 
uppdatering av denna.  
 

 
§ 8  Rapporter från kommittéerna och andra rapporter  
 

 Seniorkommittén:  Inget nytt. 
 

 Damkommittén:   Kick-off den 13 april. 
 

 Herrkommittén:   Man diskuterar att i fortsättningen använda  
digitalt scorekort. 
 

 Juniorkommittén:  Träningarna är igång. Tyvärr kommer några av 
juniorerna som varit ledare vid träningarna att 
försvinna från verksamheten med anledning av 
studier på annan ort. 
 

 Medlemskommittén:  Inget. 
 

 Tävlingskommittén:  Alla tävlingar i stort sett klara. 
 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 
 
 
 
 



 
 
§ 9  Årsmötet den 27 mars 2025 
 
Styrelsen beslutar enligt följande:   
 

 Verksamhetsberättelse, Socialt bokslut 2024, Verksamhetsplan 2025 och 
Budget 2025 godkänns och lämnas över till årsmötet. 

 
 
§ 10 Övriga frågor  
 

 Ordföranden informerar om inbjudan till en träff kring Parasportens grunder 
den 25 januari i Lund.  
 

 Då det finns bekymmer kring rekryteringen till styrelsen inför årsmötet 
meddelar ordföranden att man skjuter upp anordnandet av eventuell 
verksamhetsdag till efter årsmötet. 

 
 Henrik G, som genomfört domareutbildning  meddelar att examen äger rum 

den 23 februari. 
 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Nästa sammanträde är den 17 februari 2025 kl 18.00 i klubblokalen. 
 
Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 
 
Dag som ovan  
Vid protokollet  
 
 
 
Ulla-Stina Lindberg  
Sekreterare  
 
 
Justeras:  
 
 
 
Kenth Bergström    Siv Jensen 
Ordförande 
 


